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Dag
Hierbij een eerste inhoudelijke opzet voor het persmoment. heeft er al op gereageerd en

[BER ken
mee, evenals 5.1.2e Er wordt nog aan geschaafd en het verhaal van [ElESvordt morgen verder ingekleurd.
Morgen wordtEAREEgetraind en Krijgt gikdleen moment om wat lastige Q&A's te kunnen oefenen waarmee hij geconfronteerd kan

worden. Ik hoor graag van jou waar jij een rol voor jezelf ziet, zodat dit kan worden meegenomen in een aangepaste opzet en in

de afweging bij VWS.
Verhaal van de minister:

- We hebben ruim voldoende mondmaskers op voorraad en we zijn hard op weg aan de aanleg van een ijzeren voorraad voor als

er een tweede pandemie uitbreekt
- We doen dit ook in Europees verband
- We hebben in korte tijd lijnen kunnen opzetten met betrouwbare leveranciers
- Veiligheid van de medewerkers in de zorg en kwaliteit van de beschermende middelen staat voorop, vandaar veel afkeur
- Alleen wat echt aan de eisen voldoet, gaat de zorg in

- Trots op het LCH dat zij dit met vereende krachten voor elkaar hebben gekregen
- Alle grote partijen die betrokken zijn bij de reguliere levering van beschermende middelen in de zorg zijn hierbij betrokken of

betrokken geweest
- Datzelfde geldt voor experts op allerlei terrein (logistiek, distributie, trade, financién) van Nederlands beste bedrijven. Shell is

hier een voorbeeld van, maar ook......(hier nog een paar noemen)
- Belangenloos, zonder winstoogmerk. Dank ook aan de bedrijven die hen hebben uitgeleend
- Er is voldoende, ook testmaterialen is er in ruime mate

- In Nederland gaan we naar een nieuwe fase, er mag steeds meer en langzaam gaan we meer naar buiten
- Uiteraard met inachtneming van de regels
- Ook met het LCH gaan we naar een volgende fase

- De spullen zijn binnen, we hebben de logistiek op orde
- Er blijven wel altijd uitdagingen, daar zal eer over vertellen
- Iedereen is aangesloten op de bestelportalen, wie dat nog niet is, nodig ik uit dat te doen zodat ze kunnen bestellen

IEE
- Goedendag. Fijn dat jullie hier allemaal zijn
- Het waren een paar uitdagende weken kan ik wel zeggen
- We hebben veel moeten opzetten in zeer korte tijd
- Zonder dat er een organisatiestructuur lag en zonder te weten hoe de pandemie en de wereldmarkt zich zou gedragen
- Wat we wel wisten, is dat we zo snel mogelijk goede spullen nar Nederland wilden halen om de mensen in de zorg veilig te

stellen
- En dat is gelukt uiteraard niet zonder slag of stoot

- Het is een enorme logistieke operatie geweest om iedereen aangesloten te krijgen, dus voor sommige organisaties was het

lastig om snel de weg te vinden, maar alles is klaar en loopt
- Instellingen maar ook zzp-ers in de zorg kunnen bestellen wat ze nodig hebben en wij leveren dat aan ze uit

- Het meest uitdagende was het creeren van een stabiele luchtbrug vanuit China terwijl alle vliegverkeer stil lag wereldwijd
- Ik ben ontzettend trots op het team van Skyteam die dit in no time voor elkaar heeft gekregen
- Verder hebben we inmiddels stabiele aanvoer via trein en schip
- En we hebben ons door de hectiek heen geslagen van de zoektocht naar betrouwbare leveranciers terwijl je 10.000

aanbiedingen binnen krijgt, rijp en groen
- We zijn nu op het punt dat we voldoende aanbieders hebben voor dit moment
- De warehouses liggen vol, en 90% van de bestelde goederen moet nog binnenkomen de komende weken. We zijn zodoende

aan het uitbreiden naar meer opslag omdat we niet alleen opslag nodig hebben voor dit moment, maar ook voor de

toekomst
- We liggen vol én 90% van de goederen moet nog binnenkomen in de komende weken

- Er zijn en blijven uitdagingen
Zo zien we dat de kwaliteit uit China niet verbetert. Zo blijkt de kwaliteit van de bestelde goederen niet altijd van

voldoende kwaliteit voor onze zorgprofessionals, en dit is niet alleen bij de goederen die zijn aangekomen in de eerste

weken. Nog steeds wordt er relatief veel afgekeurd. Met name op de fit, een masker kan voldoen, maar als het je gezicht
niet voldoende afdekt, geeft het schijnveiligheid en dat willen we zeker in de zorg niet

- Er is een uitdaging met opslag, we liggen namelijk vol haha, maar dat is een luxeprobleem
Er zijn uitdagingen op het gebied van financién. Je betaalt soms een deel van een partij vooraf en bij afkeur kom je dan

in een afwikkeling waarbij je geld moet terugvorderen. Dat loopt allemaal op dit moment

Een ander voorbeeld zijn Bijvoorbeeld schorten en handschoenen. Er is een tekort aan de grondstof, daar heeft iedereen

in de wereld mee te maken, dus wij ook. Er zijn handschoenen, maar we zitten daar niet ruim in. Dat betekent dat we

constant hetgeen we hebben eerlijk moeten verdelen en je in plaats van de voorraad die je vraagt (instellingen willen

uiteraard graag zelf ook een voorraad aanleggen) voldoende krijgt om een kortere periode vooruit te komen. We doen dit

uiteraard in goed overleg met de aanvragers.

Gelukkig zijn er inmiddels veel handschoenen per boot onderweg. Per boot en trein kunnen grote aantallen PBM vervoerd

worden, waardoor we dan nog wat ruimer in ons jasje zitten. Met de verschillende aanvoerlijnen over land, water en in

de lucht creéren we zo een constante aanvoer van voldoende goederen.
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